



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/079
學校推薦直接錄取計劃(中六級)事宜

敬啟者：

教育局在 9 月 26 日於網頁上公布了第五屆直接錄取計劃事宜。第五屆直接錄取計劃將開放予應考 2026 年文憑試並於 2026 年 9 月升讀學士學位課程的中六學生報名參加。有關計劃的詳情請瀏覽以下連結：

<https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/postsecondary/policy-doc/SNDAS/index.html>

直接錄取計劃旨在認同一些在特定範疇具有過人才能，而有關才能未必能透過文憑試獲全面評核的學生。計劃讓具特殊或多元才華的學生與切合他們潛能的課程互相配對，提供機會讓本港大學考慮直接錄取。參與直接錄取計劃的大學將會為所有獲推薦的學生安排面試，並於二〇二六年文憑試成績公布前，向成功申請的學生發出「直接錄取」通知。

八所教資會資助大學已指定 305 個公帑資助學士學位課程參與第五屆直接錄取計劃，並為個別課程訂下不以文憑試成績為基礎的收生準則。有關直接錄取計劃的詳情及個別參與課程的具體入讀要求，已上載以下連結：

https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/postsecondary/policy-doc/SNDAS/designatedprogrammes_2026-27.html

如 貴子弟有意參加本計劃，請先考慮清楚自己是否符合心儀學科的各项要求。由於每校推薦名額只有兩名，故所有申請必須經過校方篩選。如有意參加，請在 10 月 31 日或之前遞交自薦信一封（說明申請原因、自薦內容、欲申請入讀的大學、學系名稱及 JUPAS 課程編號）以及中四及中五級全年成績表副本予生涯規劃組張鎮良主任。

如有查詢，請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任、容尚君老師或黃邁晴老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月二十九日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

e-class 通告回條部份
非繳費通告

Parent Notice 2025-2026/079

School Nominations Direct Admission Scheme (S6)

Dear Parents,

The Education Bureau announced details of the fifth School Nominations Direct Admission Scheme on September 26. This scheme will open for applications from S6 students who will take the 2026 Diploma of Secondary Education (DSE) exam and commence bachelor degree studies in September 2026. For further details, please visit the following link:

<https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/postsecondary/policy-doc/SNDAS/index.html>

School Nominations Direct Admission Scheme aims to recognize students with exceptional talents in specific areas, which may not be fully assessed through the DSE exams. The scheme provides an opportunity for students with special or diverse talents to be matched with courses that suit their potential, allowing local universities to consider direct admission. Participating universities will arrange interviews for all recommended students and will issue "Direct Admission" notifications to successful applicants before the DSE results are announced in 2026.

Eight UGC-funded universities have designated 305 publicly funded bachelor degree programs to participate in the fifth Direct Admission Scheme, establishing admission criteria that do not rely on DSE results. Details of the Direct Admission Scheme and specific entry requirements for participating courses can be found at the following link:

https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/postsecondary/policy-doc/SNDAS/designatedprogrammes_2026-27.html

If your child is interested in participating in this scheme, please carefully consider whether they meet the requirements for their desired subjects. Each school can only recommend two students, so all applications must be screened by the school. If interested, please submit a self-recommendation letter (stating the reasons for application, self-recommendation details, desired university, department name, and JUPAS course code) along with copies of the full-year report cards for S4 and S5 to Mr. Cheung Chun Leung, the Career Planning Coordinator, by October 31.

For inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung, Mr. Yung Sheung Kwan, or Ms. Huang Mai Qing at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping



裘 錦 秋 中 學 (屯 門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Principal